

全能者的召命

The Calling of the Almighty

ALL OF JESUS FOR ALL THE WORLD 全是耶穌全為世人

2021年10月17日 • 黃國忠牧師 • 以賽亞書 6章 1 至 13 節

引言 Getting Started:

1. 我們的主權轉移 (以賽亞書 Isaiah 6:1)
The Surrendering of Our Authority/ Ownership
2. 我們的破碎 Our Brokenness (以賽亞書 Isaiah 6:2-8)
3. 呼召的代價 The Cost of the Call (以賽亞書 Isaiah 6:9-10)
4. 呼召的盼望 The Hope of the Call (以賽亞書 Isaiah 6:11-13)

結語 Wrapping Up:

聽後研 ...

1. 你認為你有多設身處地的明白並體會那些上帝選召來牧養祂教會的牧者們與那些在本地或海外工場的宣教士?我們如何更有效, 更實際的關心我們的牧者與宣教師?
How fully and personally are we to understand and empathize with those God has called to serve Him full-time in Churches and in the Mission Fields, domestic or foreign?
2. 你從今天的講道中學到什麼關於全能者召命的功課?全能者對你的召命又是什麼?
What have you learned from the sermon today regarding the Calling of the Almighty?
What is that call to you?
3. “向上帝降服是經歷上帝的先決條件” 你對這句話有什麼看法?
What do you think of this statement: “Surrendering to God is the prerequisite to experiencing God” .? What does “surrendering” have to do with God’s “Calling”?